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CONSELL DE GOVERN 
 
A la ciutat de València, el dia 29 de setembre de 2015, a les 9’26 hores, a 
la Sala de Juntes del Rectorat, sota la presidència del rector, Esteban 
Morcillo Sánchez, i amb l’assistència de les persones que s’indiquen a 
continuació, queda constituït en sessió ordinària el Consell de Govern de la 
Universitat de València.  
 
Assistents: (Amb vot) 
 
Rector: Esteban J. Morcillo 
Sánchez. 
 
Vicerectora d’Ord. Acadèmica i 
Professorat: Maria Vicenta Mestre 
Escrivá 
 
Vicerectora d’Estudis de Grau i 
Política Lingüística: Isabel 
Vázquez Navarro 
 
Vicerector de Polítiques de 
Formació i Qualitat Educativa: 
Ramón López Marín. 
 
Vicerectora de Sostenibilitat i 
Planificació: Clara Martínez 
Fuentes. 
 
Vicerectora  d’Estudis de  
Postgrau: Rosa Marín Sáez.  
 
Vicerector d’Economia i 
Infraestructures: Juan Luis Gandía 
Cabedo 
 
Vicerectora d’Investigació i 
Política Científica: Pilar Campins 
Falcó. 
 
Vicerector de Participació i 
Projecció Territorial: Jorge 
Hermosilla Pla 
 

Vicerector de Cultura i Igualtat: 
Antonio Ariño Villarroya 
 
Gerent: Joan Oltra Vidal 
 
Secretària General: Maria José 
Añón Roig. 
 
Degà Fac. Filologia, Traducció i 
Comunicació: Carlos Padilla 
Carmona. 
 
Degà Fac. Medicina i Odontologia:  
Federico V. Pallardó Calatayud 
 
Degà Fac. Fisioteràpia: Antonio 
Alberola Aguilar 
 
Degà Fac. Magisteri: Manuel 
Monfort Pañego 
 
Degana Fac. Física: Soledad 
Gandia Franco 
 
Degà Fac. Ciències Matemàtiques: 
Juan Luis Monterde García-
Pozuelo  
 
Degà Fac. Ciències Biològiques: 
Javier Lluch Tarazona 
 
Degana Fac. Dret. Elena Olmos 
Ortega 
 
Degana en funcions Fac.  
Economia: María Iborra Juan 
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Degà Fac. Ciències Socials: Ernest 
Cano Cano 
 
Representant departaments: 
Antoni Iradi Casal 
 
Representant departaments: 
Amadeo Fuenmayor Fernández 
 
Representant departaments: Clara 
Gómez Clarí 
 
Representant Instituts 
universitaris: Francisco Alonso Pla 
 
PDI Fac. Medicina i Odontologia: 
José Manuel Almerich Silla 
 
PDI Fac. C. Biològiques: María José 
Lorente Carchano 
 
PDI Escola Tècnica Superior 
d’Enginyeria: José Rafael 
Magdalena Bendedicto 
 
PDI Fac. Geografia e Historia: 
Nuría María Tabanera García 
 
PDI Fac. Economia: Dulce 
Contreras Bayarri 
 
PDI Fac. Dret: José Landete Casas 
 
PDI Fac. Física: Enric Josep Valor 
Micó. 
 
PDI Fac. Filosofia i C. Ed.: Vicent 
Horcas López. 
 
PDI Fac. Magisteri: Luis Sebastián 
Villacañas de Castro. 
 
PDI Fac. Ciències Socials: Mª 
Eugenia González Sanjuán. 
 

 
PAS Fac. Medicina i Odontologia: 
Francisco Rafael Marí Grafiá 
 
PAS Servei Informàtica: Gabriel 
Aparicio i Pla.  
 
PAS Servei Informàtica: Fuensanta 
Doménech Roda 
 
PAS CADE: Carlos Javier López 
Benedi 
 
(sense vot): 
 
Degà Fac.  Filosofia i C. Educació: 
Jesús Alcolea Banegas 
 
Degana Fac. Psicologia: Mª Dolores 
Sancerni Beitia 
 
Degà Fac. Ciències de l’Activitat 
Física i Esport: Vicente Añó Sanz 
 
Degà Fac. Infermeria I Podologia: 
Julio Jorge Fernández Garrido 
 
Degà Fac. Química: Isidro Monzó 
Mansanet 
 
Degà Fac. Farmàcia:Juan Carlos 
Moltó Cortés 
 
Directora ETS Enginyeria: Paula 
Marzal Doménech 
 
President Junta PDI: Amat 
Sánchez Velasco  
 
President Junta PAS:  Pedro 
Cabrera Juan 
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Absències justificades: 
Vicerector d’Internalització i 
Cooperació: Guillermo Palao 
Moreno 

 
PAS Fac. Economia: Pilar Catalán 
Cercós

 
---------------- 

 
Punt 1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de govern de 28 de juliol 
de 2015. 
 
El rector presenta l’assumpte i fa referència a la documentació que hi ha 
en l’Aula Virtual de la Universitat de València.  
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
 
Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 195/2015. “Aprovar l’acta del Consell de Govern 
de 28 de juliol de 2015.” 

 
Punt 2 Informe del rector. 
 
El rector comunica el condol dels membres del Consell pel traspàs dels 
membres de la comunitat universitària següents: 
 
. Sra. Cristina Esteban Catalán, estudiant de grau de Dret. 
. Dr. Manuel Dolz Planas, professor jubilat de la Facultat de Farmàcia.  
. Sr. Leopoldo Pons Albentosa, exvocal del Consell Social de la Universitat 
de València.  
. Sra. Susana Camps, controladora d’accessos del Palau Cerveró. 
. D. Jesús Martínez Guerricabeitia, empresari, col·leccionista i mecenes. 
. Dra. Consuelo Belloch Ortí, professora del Departament de Mètodes 
d’Investigació i Diagnòstic en Educació.  
. Sra. Pilar Chova Ortega, personal d’administració i serveis del Deganat de 
la Facultat de Ciències Bioògiques.  
. Sra. Concha Miralles Martí, personal d’administració i serveis de la 
Facultat d’Economia. 
. Sr. Eugenio Celada, estudiant de l’Escola Tècnica Superior d’Enginyeria 
 
A continuació dóna la benvinguda als nous membres del Consell Social, 
representants de departaments i d’instituts universitaris: 
. Dr. Antoni Iradi Casal 
. Dr. Amadeo Fuenmayor Fernández.  
. Dra. Clara Gómez Clari 
. Dr.  Francisco Alonso Pla. 
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I també al nou degà de la Facultat d’Economia, Dr. José Manuel Pastor 
Monsalvez, que substitueix la Dra. María Iborra Juan, a la que agraeix el seu 
treball. 
Igualment, manifesta l’agraïment per la tasca desenvolupada, als anteriors 
membres:  
 
. Dr. José María Peiró Silla. 
. Dr.  Santiago Renard Álvarez. 
. Dr. Jesús Olavarría Iglesia. 
. Dr. José Manuel Claver Iborra.  
. l’estudiant Francesc Gadea Iborra.  
. Luis Antolin Jimeno. 
. Ana Isabel Blanco García. 
 
Així mateix felicita els següents membres de la comunitat universitària: 
 
. La 32ena edició Universitat Estiu de Gandia, per l’èxit d’aquesta edició 
amb uns 600 alumnes matriculats i un centenar de professors participants. 
 
. Dr. Luis Gómez Chova, professor del departament d’Enginyeria 
Electrònica i el seu equip, per haver sigut premiat amb el Google Earth 
Engine Awards, reconeixement que la multinacional nord-americana atorga 
cada any, des del seu programa de col·laboració amb universitats i 
centres de recerca.  
 
. Dr. Aurelio Martínez Estevez, catedràtic del departament d’Estructura 
Econòmica, pel seu nomenament com a president de Valenciaport, 
Autoritat Portuària de València.  
 
. Sr. Cristóbal Suria Luengo, gerent de la Fundació General de la Autonòmic 
de Fundacions de la Comunitat Valenciana, constituït per l’Asociación 
Española de Fundaciones (AEF), en la seua condició de membre de la Junta 
Directiva d’aquesta associació. 
 
. La Fundació General de la Universitat de València, per obtenir el segell 
d’Entitat Adherida a l’Estratègia d’Emprenedoria i Ocupació Jove 2013-
2016, atorgat pel Ministeri d’Ocupació i Seguretat Social com a 
reconeixement per la seua promoció de l’emprenedoria i l’ocupació jove 
mitjançant la plataforma universitària de micromecenatge Uniemprem i 
l’Observatori d’Inserció Professional i Assessorament Laboral (OPAL). 
 
. Dr. Angel Blasco Pellicer, catedràtic del departament del Treball i la 
Seguretat Social, pel seu nomenament com a magistrat de la Sala IV del 
Tribunal Suprem.  
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. Dra. Adela Cortina Orts, catedràtica del Departament de Filosofia del 
Dret, Moral i Política, per haver sigut investida com a doctora honoris 
causa per la Universitat d’Alcalá. Va assistir-hi el vicerector Ramon López 
Marín.  
 
. Sr. Vincent Blay Roger, investigador del departament en Enginyeria 
Química, per rebre el premi SusChem a Joves Investigadors Químics, 
atorgat per la Secretaria d’Estat d’Investigació.  
 
. Registre espanyol de tumors infantils, amb seu a la Universitat de 
València, per rebre el guardó de reconeixement de ASPANION (en el seu 
trenta aniversari, associació creada en 1985). 
 
. Sr. Sergio Pardo, graduat en Comunicació Audiovisual per la Universitat 
de València, per guanyar el programa YUZZ de la UV-UAV Works, amb un 
projecte de prestació aeris professionals, mitjançant l’ús de drons de 
disseny propi.  
 
. Living Lab de la Food&Health Lab que forma part, des del passat agost, 
de l’European Network of Living Labs.  Food&Health Lab és el Living Lab 
promogut pel Campus d’Excel·lència Internacional VLC/CAMPUS, 
d’alimentació i salut, englobat en set pilars fonamentals que inclouen 
nutrició, gastronomia, fisioteràpia, psicologia, genètica, activitat física i 
anàlisis. 
 
. A la Universitat de València, per l’èxit en la presentació al Saló de graus 
Joan Pelechano, de l’ETSE del nou diploma sobre Aplicacions i Operació 
amb Drons/RPAS, impulsat per l’IRTIC. Va assistir-hi la vicerectora Rosa 
Marín Sáez.  
 
. Dr. Andrés García Reche, professor del departament d’Economia Aplicada, 
pel seu nomenament com a vicepresident executiu del Consell Valencià de 
la Innovació.  
 
. Dr. Jordi Julià Garriga, per guanyar el quart premi d’Assaig de la Càtedra 
Josep Lluis Blasco. 
 
. La Unitat per a la integració de persones amb discapacitat de la Fundació 
General de la Universitat de València, premiada en l’apartat d’administració 
pública, per rebre el premi solidari ONCE CV per la seua atenció a l’alumnat 
amb discapacitat.  
. Sr. Daniel González Serisola, delegat del rector per a estudiants, pel seu 
nomenament com a assessor d’Assumptes Generals de la Conselleria de 
Transports, responsabilitat social, participació i cooperació.  
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. El grup d’investigadors de l’IFIC, per participar en un projecte europeu per 
a desenvolupar un nou detector aplicat a la recerca en física nuclear, 
AGATA (dispositiu capaç de detectar la radiació gamma del nucli atòmic i 
determinar la seua energia i posició amb gran precisió). 
 
. Dra. Ana Cros Stötter, catedràtica del departament de Física Aplicada i 
Electromagnetisme, pel seu nomenament com a directora de l’Institut de 
Ciències dels Materials de la Universitat de València (ICMUV). 
 
En l’apartat de publicacions, felicita: 
 
. Dra. Carmen Íñiguez, Dra. Ana Esplugues, Dra. Olga Cuesta, Dra. Marisa 
Estarlich, Dr. Mario Murcia, Dra. Maria José López Espinosa, que formen el 
grup d’investigadors de la Unitat Mixta en Epidemiologia i Salut Ambiental 
de la Fundació per al FISABIO, la UJI i la UV pel seu estudi sobre l’impacte 
de la contaminació atmosfèrica en el creixement fetal durant l’embaràs i el 
Dr. Ferran Ballester, coordinador de l’àrea d’ambient i salut de FISABIO-
Salut Pública i professor de la UV.  
 
. Els investigadors de l’institut Cavanilles de Biodiversitat i Biologia 
Evolutiva del Parc Científic de la Universitat de València, per participar en 
l’elaboració del primer atles de la diversitat genètica de les papallones de 
la península ibèrica, resultats publicats de la recerca liderada per l’Institut 
de Biologia Evolutiva (CSIC-UPF) a la revista Scientific Reports del grup 
Nature. 
 
. Dr. Javier Molina-García, Dra. Isabel Castillo Fernández, Dra. Ana Queralt 
Blasco, investigador/es i professores de la Universitat de de València, 
juntament amb el Dr. James Sallis de la Universitat de California, pel seu 
article Bicycling to university: evaluation of a bicycle-sharing program in 
Spain, publicat a la revista health Promotion International. La investigació 
analitza la prevalença en l’ús del sistema de bicicletes públiques a la ciutat 
de València.  
 
. El grup de científics de l’IFIC (CSIC-UV), per liderar un estudi internacional 
que analitza, mitjançant una nova tècnica, les reaccions de desintegració 
que es produeixen en nuclis atòmics exòtics, l’estructura dels quals fa que 
siguen inestables, resultats publicats en la revista  Physical Review Letters. 
 
. El grup d’investigadors liderat pel professor del departament d’Infermeria, 
Dr. Ferran Ballester Diez, per demostrar que la contaminació atmosfèrica 
generada per incendis forestals agreuja la salut respiratòria de la població 
infantil, resultats publicats en Environmental Geochemistry and Health. 
 



 
 
Universitat de València. CONSELL DE GOVERN 29 DE SETEMBRE DE 2015. 
 

-7- 

. El grup d’investigadors liderat pel professor Dr. Rafael Sanjuán 
Verdeguer, de l’Institut Cavanilles de Biodiversitat i Biologia Vegetal, per 
demostrar que la velocitat de mutació del virus de la SIDA és cent vegades 
més alta en els pacients del que es pensava, ateses les dades prèvies 
obtingudes al laboratori, resultats publicats a PLoS Biology. 
 
. El grup d’investigadors liderat pel professor del departament de Genètica, 
Dr. Salvador Herrero Sendra, en col·laboració amb l’Intitute de Recherche 
sur la Biologie de l’Insecte (IRBI-CNRS), per la investigació que mostra que 
els virus associats a vespes parasitoides tenen la capacitat de generar 
papallones transgèniques de forma natural, resultats publicats en PloS 
Genetics. 
 
. Dr. Carlos Salazar García, investigador del departament de Prehistòria i 
Arqueologia, per la seua participació en els resultats d’un estudi 
internacional que capgira la tradicional visió dominant sobre el ritual de 
decapitació a Amèrica, resultats publicats en PloS One. 
 
. Els grups d’investigadors liderats pel catedràtic del departament de 
Pediatria, Obstetricia i Ginecologia, Dr. Carlos Simón Valles i Sr. Felipe 
Vilella, pel seu estudi de la Fundació IVI (FIVI) per demostrar una de les 
hipòtesis més perseguides en el camp de la genètica reproductiva: 
l’existència de comunicació entre la mare gestant i el seu embrió, previ al 
moment de ser implantat a l’úter, resultat publicat en la revistan 
Development. 
 
D’altra banda, informa que s’han signat els convenis següents: 
 
. Conveni de col·laboració entre Capgemini, S.L. i la Universitat de 
València.  
. Conveni marc de cooperació tècnica i científica entre el departament 
General d’Irrigació de la Província de Mendoza i la Universitat de València.  
. Conveni amb el Col·legi de Farmacèutics.  
. Conveni amb UNCEF.  
. Conveni amb l’Ajuntament de Paterna.  
. Conveni amb el Col·legi de Dietistes-Nutricionistes de la Comunitat 
Valenciana (CODiNuCoVa). 
 
En l’apartat de reunions i actes, destaca els següents: 
 
. Assemblea general extraordinària, Junta Directiva i Assemblea general de 
l’Associació 12CV, a la Universitat Politècnica.  
. Comité permanent de la CRUE per videoconferència. 
. Assemblea de la CRUE, a la que va assistir la vicerectora d’Ordenació 
Acadèmica i Professorat. 
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. Consell Valencià d’Universitats.  

. Cloenda de la Nau dels Xiquets i Xiquetes al Campus de Burjassot-Paterna 
i al Campus de Blasco Ibañez. 
. El 9th International Symposium on Fish Parasites a la Sala Darwin, del 
Campus de Burjassot-Paterna. 
. Participació en el curs d’estiu El impacto territorial de las universidades,  
organitzat per la UIMP en el Palau de la Magdalena a Santander.  
. Obertura del curs acadèmic 2015/16 de la Universitat Politècnica de 
València, a Alcoi. 
. Assistència al Fòrum Europa, Tribuna Mediterrània del Sr. Ximo Puig, 
president de la Generalitat Valenciana.  
. Conferència del conseller Vicent Soler i Marco, a l’ADEIT, sobre el model 
econòmic necessari per a la Comunitat Valenciana. Hi va assistir el 
vicerector d’Economia i Infraestructures.  
. Assistència a l’homenatge del president de Xile Salvador Allende, al Palau 
de la Generalitat Valenciana.  
. Inauguració de l’exposició Carles Salvador i el seu temps, conjunta amb 
l’Acadèmia Valenciana de la Llengua. Va assistir-hi el president de la 
Generalitat. 
. Lliurament del quart premi d’assaig de la Càtedra Filosofia i Ciutadania –
Josep Lluis Blasco, ala Jordi Julia Garriga. 
. Inauguració del setè congrès de Fundacions Universitàries a l’Aula Magna 
de l’edifici La Nau, sota el títol Nuevos paradigmas en la gestión de las 
fundaciones universitarias. 
. Obertura del curs 2015/16 de la Universitat Jaume I de Castelló. 
. Inauguracio Advances in plant biology and biotechnology, al Saló d’actes 
del Jardí Botànic.  
 
Pel que fa a les comunicacions al web de la Universitat de València, la 
nostra Universitat se situa com la primera d’Espanya i la divuitena d’Europa 
en el rànquing Webometrics, que mesura l’impacte i visibilitat dels 
continguts en el web de cada universitat. També és l’única universitat 
espanyola que figura entre les cent primeres del món. Elaborada pel CSIC 
cada sis mesos, aquesta classificació estudia més de vint-i-un mil 
universitats del planeta.  
 
Finalment, indica que al 2016 se celebrarà un important efemèride de la 
Facultat de Geografia i Història, el 70 aniversari de València com a capital 
de la república. 
 
El rector cedeix la paraula el gerent perquè informe sobre la constitució 
d’una entitat de gestió de drets de propietat intel·lectual per part de la 
CRUE.  
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El gerent indica que el Centre Espanyol de Drets Reprogràfics (CEDRO) és 
una associació que  defensa els drets de propietat intel·lectual dels autors 
i reproductors d’obres literàries i altres publicacions editades en qualsevol 
suport i ha estat requerint a les universitats per reclamar-les uns diners 
que suposen 4’5 euros per alumne, aproximadament. Emprant una equació 
econòmica preu-quantitat, el preu pot variar en cada Universitat perquè 
també varia la quantitat d’alumnes. En aquests moments, CEDRO està 
cobrant aproximadament 600.000 euros per any per aquests conceptes. 
El 80% prové de les quantitats que paguen la Universitat de Barcelona i la 
Universitat del País Basc. 
 
Des de la CRUE s’està impulsant una negociació amb CEDRO que permeta 
una estratègia conjunta de totes les universitats, tenint en compte que la 
Llei de Propietat Intel·lectual entrarà en vigor el 5 de novembre i ens 
obliga a negociar amb aquestes entitats de gestió de drets. S’ha creat un 
grup de treball i s’han determinat tres accions paral·leles: 
 
. S’ha de negociar amb CEDRO. Ens demanen 6,40 euros per alumne, 
encara que s’ha baixat la quota a 4,60 euros i cal afegir l’IVA. No estem 
obligats a arribar a un acord. 
. Constituir una entitat de gestió amb altres universitats que ens permeta 
ser interlocutors amb el Ministeri de Cultura en la negociació i determinació 
de tarifes i que no siga solament CEDRO el que compte. 
En aquest contexte, hi ha un protocol d’adhesió i ens hauriem d’inscriure 
com a quasevol entitat de gestió. 
. S’ha fet un protocol d’actuació que hi és a l’Aula Virtual de la Universitat 
de València, tenint en compte que el límit per a reproduir obres és del 
10%. En aquesta universitat, ja tenim una sol·licitud d’autorització, per la 
qual cosa s’ha de comprar una llicència que ens costarà 200 euros. 
Voldriem negociar una tarifa plana per evitar demanar continuament 
aquest tipus de llicència. Com a conseqüència, hi ha una proposta i s’ha 
signat un protocol d’adhesió que suposa pagar 3000 euros i s’hauria de 
recabar autorització del Consell Social. 
 
A continuació, el rector cedeix la paraula la vicerectora d’Ordenació 
Acadèmica i Professorat perquè informe sobre la reunió de la CRUE. 
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica i Professorat informa sobre 
l’Assemblea General de la CRUE. El tema més important que es va tractar 
va ser l’estructura de les titulacions 3+2 i les propostes en vistes al futur. 
Hi havia dos informes, un d’ells era una anàlisi econòmica derivada del Reial 
Decret, que planteja algunes hipòtesis sobre diferents impactes del 
possible canvi 3+2. Proposa que es lliuren els dos informes als membres 
del consell, ja que es perfilen diferents escenaris. 
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El president de la CRUE va sol·licitar tenint en compte aquests informes i 
els pronunciaments de les conferències de degans i deganes, que es 
prorrogue la moràtoria fins al 2016, ja que desprès de les eleccions 
generals poden haver altres interlocutors. També s’hi va acordar demanar 
a l’ANECA informació sobre els nous títols de 180 crèdits pendents de 
verificació. Afegeix que no hi hagué cap resposta a la urgència de traure 
els títols de 180 crèdits i va quedar clar, per unanimitat, que la 
Conferència de Rectors era favorable a la no modificació dels títols.  
 
D’altra banda, informa que a partir del mes d’octubre, haurà assistència 
sanitària per part del Servei de Prevenció, al Campus de Burjassot-Paterna, 
per les vesprades, de 14 a 21 hores. 
 
S’obre un torn d’intervencions.  
 
Dulce Contreras indica, pel que fa als diferents escenaris esmentats, que el 
fonamental és el preu dels màsters. 
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica i Professorat indica que també s’ha 
contemplat eixe escenari. 
 
El degà de la Facultat de Química agraeix la vicerectora l’esforç per fer 
realitat una reivindicació de fa temps, ja que, el fet de tenir serveis 
mèdics, per les vesprades al Campus de Burjassot-Paterna era una 
necessitat. 
 
El degà de la Facultat de Ciències Socials pregunta al gerent si el protocol 
que ha esmentat ja funciona i a què tipus de material afecta, ja que hi ha 
revistes que no tenen format electrònic.   
 
El gerent contesta que hi ha un grup de treball liderat pel vicerector en 
l’Aula Virtual i respecte del tipus de material, el 10% es refereix a 
qualsevol obra literària, fins i tot les revistes. Afegeix que, en el cas de les 
revistes que no tenen format electrònic, paguem una subscripció i no 
podem reproduir-les. Reconeix que és un tema difícil i complicat.  
 
El rector indica que, per una banda, tenim el monopoli de CEDRO i, per 
altra, que el govern espanyol no ha volgut traspassar les directives 
comunitàries que ja tenen els països del nostre entorn en aquest tema i no 
ha volgut exposar el fet que les universitats haurien d’estar bloquejades 
als requeriments de CEDRO. Tot això ens ha portat a una greu situació, ja 
que les universitats estem sotmeses a l’atac d’aquesta associació que 
demana una gran quantitat de diners. Per tant, necessitem les mesures 
esmentades i proposa que es done més informació. 
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Finalment, proposa que es tracten a continuació els punts de l’ordre del 
dia, corresponents a l’àrea de la vicerectora d’Investigació i Política 
Científica, ja que ha d’absentar-se d’aquesta sessió, la qual cosa s’accepta. 
 
Punt 10. Aprovació, si escau, de contracte de llicència de patent.  
 
La vicerectora d’Investigació i Política Científica presenta l’assumpte i fa 
referència a la documentació que hi ha en l’Aula Virtual de la Universitat de 
València. Destaca l’informe tècnic de l’OTRI i la referència als rollalties en la 
pàgina 10 del text del contracte.  
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
 
Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 196/2015.  
1. Declarar, en compliment de l'Article 55.1 de la Llei 
2/2011 de 4 de març, d'Economia Sostenible, que els drets 
de la patent “Preparación de bioconjugados y anticuerpos 
para la inmunodetección de anatoxina-a”, pròximament 
sol·licitada a la Oficina Española de Patentes, del qual és 
cotitular la Universitat de València en un 50%, no son 
necessaris per a la defensa o millor protecció de l'interés 
públic. 
 
2. Aprovar la llicència d’explotació de la patent esmentada 
en el punt anterior, d'acord amb el contracte que 
s'adjunta com a annex. Annex I. 

 
Punt 13. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de 
col·laboració.  
 
La vicerectora d’Investigació i Política Científica presenta els convenis 
corresponents a la seua àrea de treball i fa referència a la documentació 
que hi ha en l’Aula Virtual de la Universitat de València.  
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
 
Per assentiment dels membres del Consell, es prenen els acords següents: 
 

ACGUV 197/2015. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre Uvax Concepts, S.L. i la 
Universitat de València. Estudi General, el text del qual 
s’adjunta com a annex.” Annex II. 
 
ACGUV 198/2015. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració públic-privat d’investigació cooperativa en 
l’àrea de biologia integrativa de sistemes entre l’agència 
estatal Consell d’Investigacions Científiques, l’mpresa 
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BIOPOLIS, S.L. i la Universitat de València. Estudi 
General, en l’àmbit de l’Institut I2SysBio,  el text del qual 
s’adjunta com a annex.” Annex III. 
 
ACGUV 199/2015. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració per a la creació de la Plataforma de 
Biomarcadors-Biobanc d’Imatges Valencianes (PBBIV),  
el text del qual s’adjunta com a annex.” Annex IV. 
 

Punt 3. Aprovació, si escau, del reglament regulador dels procediments de 
canvi d’àrea de coneixement i canvi de centre d’adscripció del PDI de la 
Universitat de València.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta l’assumpte i 
fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula Virtual de la Universitat 
de València i la que es lliura en aquesta sessió als membres del Consell que 
incorpora una disposició addicional. A més a més, proposa un canvi més 
clarificador en l’article 6.2 i 6.4. Afegeix que aquest assumpte compta 
amb els informes preceptius de la Comissió de Professorat, de la Comissió 
d’Estatuts i de l’Assessoria Jurídica.  
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
 
Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 200/2015. “Aprovar el Reglament regulador dels 
procediments de canvi d’àrea de coneixement i de canvi de 
centre d’adscripció del personal docent i investigador de 
la Universitat de València, el text del qual s’adjunta com a 
annex.” Annex V. 

 
Punt 4. Modificació, si escau, de l’oferta d’ocupació pública de l’any 2015, 
relativa a places dels cossos docents universitaris.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta l’assumpte i 
fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula Virtual de la Universitat 
de València. El que es planteja és una promoció interna amb el requísit que 
el nombre de places no supere al nombre de places de funcionaris que s’ha 
ofertat, en compliment de la taxa de reposició. Per tant, es poden ofertar 
cinc càtedres d’universitat. En aquests moments, hi ha disponibilitat 
pressupostària i ens empara la llei. 
 
La Comissió de Professorat i la Mesa Negociadora ho han informat 
favorablament, per unanimitat. En Mesa Negociadora es va insistir que és 
tracta d’una oferta de promoció interna per a enguany i que, per a l’any 
que ve, s’haurà de negociar en funció de les prioritats següents: 
estabilització, funcionarització i promoció interna.  
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S’obre un torn d’intervencions.  
 
El president de la Junta de PDI indica que la decisió que es prenga ara no 
ha de predeterminar les decisions futures i no hem de perdre de vista les 
prioritats, tenint en compte que hi ha persones que pateixen situacions de 
molta desigualtat i hi ha d’afectats per sentències. Remarca, en vistes al 
proper i successius anys, que les restriccions legals no han desaparegut i 
que tenim un marge limitat i restriccions pressupostàries. Opina que és 
necessari fer pepagogia en aquest sentit. La conclusió és que cal una 
amplitud de perspectiva, que s’ha de començar a treballar en vistes al 
futur i que les prioritats estiguen clares.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica i Professorat opina que hem de ser 
positius i valorar el que tenim, cinc catèdres d’universitat més. Tenim un 
marc legal i pressupostari i des de la Comissió de Professorat i les seccions 
sindicals començarem a treballar amb tota la informació per incorporar els 
millors criteris per portar endavant la promoció i la taxa de reposició.  
 
El rector recorda el comunicat que va fer la CRUE quan es va aprovar el 
decret-llei de promoció interna. Reconeix que el problema de fons no està 
resolt i resalta que gràcies a la previsió que aquesta Universitat va fer 
tenim aquesta promoció. Opina que el futur no es pot predeterminar i 
continuarem treballant per fer les coses el millor possible dins de les 
restriccions que tenim.  
 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 
unanimitat (30 vots a favor), es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 201/2015. “Aprovar la modificació de l’oferta 
d’ocupació pública de la Universitat de València, per a 
l’any 2015, relativa a places dels cossos docents 
universitaris, de professorat contractat doctor i 
d’investigador doctor/investigadora doctora  per a 
incloure places de promoció interna al cos de 
catedràtics/catedràtiques d’universitat, que s’adjunta com 
a annex.” Annex VI. 

 
Punt 5. Aprovació, si escau, del programa Docentia. 
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta l’assumpte i 
fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula Virtual de la Universitat 
de València i la que lliura als membres del Consell en aquesta sessió que 
recull algunes millores. Agraeix la paciència i el treball de la Comissió de 
Professorat, de la Unitat de Qualitat i dels membres del Consell de Govern 
juntament al treball de les seccions sindicals per donar suport al 
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document. Afegeix que en Mesa Negociadora es va demanar que, a més 
del document Docentia, es prengueren els acords següents: 
 

1. Compromís per a començar a treballar en la línia dels acords 
presentats al Claustre de juliol de 2015. 

2. Que s’aplique com a experiència pilot en una mostra de professorat 
voluntari, amb el compromís de revisar els resultats obtinguts a 
l’any i que en la mostra estiga representat el professorat de 
diferents dedicacions per tal d’avaluar l’impacte en la qualitat de la 
docència. Es demana que el primer any es faça una avaluació interna 
sense efectes negatius per al professorat. 

3. Revisar la normativa d’avaluació de la docència, ja que està obsoleta 
i adequar-la al nou procediment. 

4. Que es tinguen en compte els càrrecs i encàrrecs de lliure 
designació. 

 
Cal recordar que amb l’aplicació del Docentia, no s’avalua una part de la 
tasca del professorat (investigació i gestió). Per tant, cal  continuar 
treballant pel reconeixement integral de la tasca del professorat que 
consta de tres aspectes: la docència, la investigació i la gestió i transmet 
la seua voluntat de fer-ho. 
 
S’obre un torn d’intervencions.  
 
Dulce Contreras indica que un dels elements de valoració és l’enquesta 
dels estudiants. Assabenta que la taxa de resposta es cridanera, ja que és 
molt baixa. Demana que el Gabinet d’Avaluació estudie la situació perquè 
siga realment significativa, ja que en aquests moments, no és un 
instrument d’avaluació que es puga utilitzar.  
 
El president de la Junta de PDI demana que es revise la normativa i el 
procediment de les enquestes, ja que no té sentit incloure-les perquè no 
són representatives.  
 
Opina que el Consell de Govern mereix una explicació dels motius de tancar 
aquest assumpte ara i no tres anys enrrere. El document continua sense 
agradar per a cobrir els objectius de reconeixement i millora de la 
docència, però s’ha millorat. En el panorama han canviat algunes coses, 
com ara, l’actitud de l’ANECA. Per tant, es tracta de fer un exercici de 
responsabilitat i pel que fa a l’acord presentat al Claustre de juliol, destaca 
la impossibilitat de mantenir una docència de qualitat amb la dedicació 
actual del professorat i el compromís per incrementar mesures i recursos 
per a minorar la dedicació docent. És partidari d’anar en aquests dos 
sentits i fer efectiu l’acord esmentat.  
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Vicent Horcas llegeix un escrit en contra del document Docentia d’un grup 
de professors i professores preocupats pel sentit de l’avaluació docent. 
S’afegeix com a annex VII d’aquesta acta. 
 
El degà de la Facultat d’Infermeria i Podologia proposa que en la pàgina 5 
del document s’afegesca “assistencials” a les pràctiques. 
 
El rector és partidari de deixar el terme obert, ja que bloquejaria la 
realització d’algunes pràctiques.  
 
El degà de la Facultat de Ciències Socials indica que a la Facultat hi ha una 
opinió crítica, important, al programa Docentia, entesa en el context de la 
revisió del 2012, que suposava una penalització de la docència en algunes 
carrreres, com les de Ciències Socials. Cal expressar que el suport s’ha de 
donar en el context de l’acord presentat al Claustre de juliol que reconeix 
de forma explícita, que la Universitat de València es compromet a la millora 
de la qualitat de la docència. Opina que l’ANECA estarà en desacord amb 
aquest programa, però s’ha arribat a un punt que aquest assumpte s’ha de 
desbloquejar. És partidari que en l’acord que prenga aquest Consell de 
Govern s’incloguen les apreciacions de la Mesa Negociadora que ha 
esmentat la vicerectora, perquè sembla que tindria un sentit estratègic i 
seria més acceptable. Finalment, planteja una reflexió en el sentit que uns 
punts es poden acceptar i altres s’han de continuar treballant i fa 
referència al darrer punt que ha demanat la Mesa Negociadora, que també 
suposa la revisió d’alguns reglaments, per tal que siga operatiu. 
 
El president de la Junta de PDI demana que s’afegesca una exposició de 
motius per tal d’incloure totes les apreciacions esmentades més amunt.  
 
El vicerector de Polítiques de Formació i Qualitat de la Docència indica que 
en tots els processos d’acreditació que ha assistit li han preguntat perquè 
la Universitat de València no té un document com el Docentia, ja que el 
professorat de fora voldria conéixer els instruments que tenim i emprem 
per a les nostres activitats, la qual cosa posa en relleu l’ambivalència del 
document que es refereix al caire polític i ideològic i al dinamisme i la 
millora de la qualitat. És partidari de minimitzar els efectes negatius del 
document. Opina que és oportú i cal saludar la seua arrivada, perquè ens 
farà millorar la qualitat de l’ensenyament i estem treballant en aquest 
sentit.  
 
Pel que fa a les enquestes, totes les universitats treballen per trobar els 
aspectes que aconseguesquen una resposta significativa perquè els 
processos tinguen sentit. Per això, estem treballant amb la resta d’Unitats 
de Qualitat de les universitats espanyoles. Per a contestar les enquestes, 
hem posat en marxa l’aplicació d’una APP gratuïta, com a projecte pilot, 
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que ha aconseguit una xicoteta millora i caminem cap trobar els processos 
que permetan incrementar la resposta dels estudiants quantitativament i 
qualitativa. Per a aconseguir informació de cóm valora l’estudiant els 
processos d’aprenentatge, opina que és bo realitzar models de caràcter 
qualitatiu més que quantitatiu. L’AVAP i les agències autonòmiques no 
estaven per aquesta tasca, però estan canviant d’opinió. Per tant, estem 
treballant per a aconseguir una cultura favorable perquè l’estudiant veja 
que té sentit i, des de la Unitat de Qualitat estem treballant amb altres 
universitats en temes d’avaluació: sobre la normativa, sobre formes 
d’avaluació i procediments que estan obsolets i, opina que, de segur, l’ús 
d’aquest instrument millorarà algunes activitats de qualitat docent.  
 
Dulce Contreras anuncia que votarà a favor, però opina que no millorarà la 
qualitat de la docència. Les persones responen als incentius. Si no n’hi ha, 
no contestaran. Reconeix que el programa té aspectes positius, però cal 
tenir en compte que, a l’hora d’acreditar-se, la docència compta molt poc, 
el que importa és la investigació, la transferència de coneixements i els 
projectes d’investigació. Opina que el professorat d’aquesta universitat és 
privilegiat en comparació d’altres universitats que no valoren la docència.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica i Professorat fa referència al 
percentatge de resposta de les enquestes i indica que es donen 
situaciones diferents. S’ha d’establir un percentatge mínim perquè 
l’avaluació siga d’utilitat i s’ha d’anar modificant i actualitzant. Pel que fa a 
l’acreditació del professorat, el Docentia no és un requísit per obtenir-la, 
sinó un valor afegit més.  
 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 34 
vots a favor, cap en contra i 1 abstenció, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 202/2015. “Aprovar el Manual per a l’avaluació 
de l’activitat docent del professorat de la Universitat de 
València, programa Docentia, que s’adjunta com a 
annex.” Annex VIII. 

 
El rector agraeix la tasca que s’ha fet en aquest assumpte.  
 
Punt 6. Concessió, si escau, de venia docendi a professorat.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta l’assumpte i 
fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula Virtual de la Universitat 
de València.  
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 
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Per assentiment dels membres del consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 203/2015. “Concedir venia docendi al professorat 
que tot seguit s’esmenta, per a impartir docència en els 
centres adscrits a la Universitat de València, següents 
durant el curs acadèmic 2015/2016: 
 

Professorat Centre adscrit Assignatura 
Maria Victoria Andreu 
Guillamón 

Ntra.Sra.Sagrado 
Corazón de Castellón 

Introducció a la 
pràctica 
d’infermeria 

Andrea Pons i Juan Florida Universitària Observació i 
Innovació sobre la 
pràctica a l’aula de 
l’Educació Infantil 

 
Punt 7. Nomenament, si escau, de professorat honorari de la Universitat 
de València.  
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta l’assumpte i 
fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula Virtual de la Universitat 
de València. La Comissió de Professorat ha emès informe favorable per 
unanimitat.  
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 
 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 
unanimitat (33 vots a favor), es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 204/2015. “Nomenar Professor Honorari de la 
Universitat de València al Dr. Lluis Aguiló Lucía, del 
Departament de Dret Constitucional i Ciència Política i de 
l’Administació.” 

 
Punt 8. Aprovació, si escau, del reglament de títols propis de postgrau de 
la Universitat de València.  
 
La vicerectora d’Estudis de Postgrau presenta l’assumpte i fa referència a 
la documentació que hi ha en l’Aula Virtual de la Universitat de València. Fa 
un resum del procediment dut a terme per a elaborar aquesta proposta. Es 
va crear un grup de treball, integrat per dos directors de màster, dos 
representants de centre, el responsable de títols propis d’ADEIT, el 
responsable del Servei de Postgrau i la vicerectora d’Estudis de Postgrau, 
que van fer un primer esborrany que es va lliurar als membres de la 
comissió d’Estudis de Postgrau. Aquest grup de treball es va reunir el 12 
de juny de 2015 i es va donar un termini de 15 dies per presentar 
al·legacions. S’hi van rebre esmenes a títol personal i en nom dels centres. 
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El 22 de juliol la Comissió d’Estudis de Postgrau ho va informar 
favorablement i ho va trametre a la Assessoria Jurídica i, posteriorment, el 
18 de juliol, la Comissió d’Estudis de Postgrau va emetre informe 
favorable. Afegeix que aquest reglament involucra a uns 9000 estudiants i 
800 professors i professores, la majoria dels quals són de la Universitat de 
València i s’estableix quatre tipus de títols (màster propi, diploma 
d’especialització, expert universitari i certificats universitari) i els crèdits 
corresponents a cadascun. Per obtenir els títols de màster, d’expert i 
d’especialització es requereix que els estudiants estiguen en possessió 
d’un títol universitari o que estiguen en condicions d’obtenir-lo  quan 
acaben aquests estudis.  
 
Indica que aquest reglament no pretén menyscabar l’oferta, sinó que vol 
propiciar-la de forma ordenada, per a la qual cosa s‘obriran dues 
convocatòries separades: una per a màsters i, altra, per a la resta de títols.  
 
Les sol·licituds es faran de forma telemàtica per tal que es puga exercir 
un major control acadèmic. Es produirà una modificació en la gestió 
acadèmica i econòmica i s’establirà un canon interuniversitari.  
 
S’obre un torn d’intervencions.  
 
La degana de la Facultat de Dret trasnsmet a la vicerectora i a l’equip de 
treball el seu agraïment per la tasca feta i suggereix algunes modificacions: 
. En l’article 2.2 que s’afegesca un apartat 3 
. En l’article 13.7 que es canvie “respectiu” per “corresponent a cada una 
de les branques de coneixement”. En vistes al futur, li agradaria saber les 
funcions de les subcomissions a què es refereix aquest article.  
. En l’article 22.5 proposa “cinc membres de la …. Corresponent a cada 
una de les branques de coneixement”.  
 
El degà de la Facultat de Ciències Socials insisteix en tres qüestions: 
. Aquesta reforma suposa un avanç respecte de la situació actual. Opina 
que tenim una oferta d’estudis molt interessant, però desorganitzada, 
degut, tal vegada, al procés d’homologació en diferents etapes.  
. Quant a l’oferta de títols de màster propi, requereix una atenció especial. 
Opina que el reglament no resoldrà la situació, ja que els proponents dels 
títols propis continuen sent els mateixos. Fa una crida a la responsabilitat 
dels departaments perquè es revise l’oferta, ja que, algunes propostes 
haurien d’abordar-se com a títols de màster. 
. Pel que fa a la gestió, entén que alguns aspectes anirien dins de 
l’ecomanament de gestió. Tenint en compte l’experiència amb altres 
entitats de gestió, s’hauria de fer una reflexió sobre el procediment, ja 
que, de vegades, es produeixen subcontractacions i el nom dels nostres 
cursos pot apareixer en pàgines web amb les quals no tenim cap relació.  
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El president de la Junta de PDI fa referència a l’article 24 i demana que es 
tinga molta cura amb el concepte d’entitat. 
 
Francisco Alonso felicita aquesta nova regulació, però proposa una 
modificació a l’article 1, ja que no es consideren una sèrie de factors, 
sobretot, la modalitat a distància ni tampoc es considera si el màster té 
caràcter internacional. Opina que els títols propis poden ser un gran 
instrument per a la internacionalització de la Universitat perquè permeten 
establir relacions d’investigacions, intercanvis,… Finalment, planteja el fet 
que un director puga dirigir més d’un màster; establir un límit, ja que 
acaben impartint-los altres persones i es converteixen en màsters 
diferents.  
 
La vicerectora d’Estudis de Postgrau accepta les esmenes de la degana de 
la Facultat de Dret a l’article 13.7 i 22.5. 
 
El rector proposa que es lleve “tot i”, en l’article 2.2. 
 
José Manuel Almerich afegeix que els títols propis en Odontologia no són 
professionalitzants i demana que conste alguna referència a la normativa 
legal. Reconeix que és un tema complicat, però s’ha de regular.  
 
El rector, tenint en compte la intervenció anterior, proposa la redacció 
d’un nou apartat en l’article 2 amb el text següent: “En determinats 
supòsits aquests estudis propis podran servir per a l’exercici d’activitats 
professionals sempre que la normativa legal així ho establisca”. La qual 
cosa s’accepta.  
 
La vicerectora d’Estudis de Postgrau contesta al degà de la Facultat de 
Ciències Socials que comparteix les seues inquietuds, però pensa que el 
millor és reglamentar de forma ampla i que els òrgans proposants siguen 
responsables. Pel que fa a les entitats que ha plantejat el president de la 
Junta de PDI, el fet que la Universitat puga fer títols propis amb altres 
entitats de gestió, és una possibilitat que no cal llevar-la del reglament. No 
veu inconvenients, si està d’acord amb la llei.  
Respecte de la intervenció de Francisco Alonso sobre els directors que 
poden impartir més d’un máster, aquest assumpte es va debatre 
amplament però no s’hi van presentar al·legacions. 
 
S’obre un segon torn d’intervencions.  
 
El president de la Junta de PDI opina que el terme “entitats” és ambigu. 
L’inconvenient que veu no és que les entitats privades siguen 
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col·laboradores, sinó en la gestió que puguen fer, sense definir si són 
entitats amb ànim de lucre o no. És qüestió d’acotar el terme. 
 
El rector indica, sobre el tema de les entitats, que la intervenció anterior 
és correcta, però recorda que en l’anterior reglament tots els títols propis, 
sense excepció, es deixaven en mans de l’ADEIT. L’esperit del reglament 
és sempre “obrir”. Si anomenem les entitats (fundacions, càmeres de 
comerç, col·legis professionals….), algunes són privades. Cal tenir en 
compte que l’ànim de lucre no és contrari a dret. Per exemple, Tirant lo 
Blanc és una entitat privada que podria ofertar estudis de màster. Entén la 
preocupació del president de la Junta de PDI, però cal tenir en compte 
totes les vessants. 
 
Per tant, l’esperit que planteja l’article 24.1 ens dóna més opcions de 
gestió i no s’ha d’oblidar que les propostes vindran al consell de govern, i 
es prendran les decisions oportunes.  
 
La degana de la Facultat de Dret suggereix la gestió compartida, com altra 
possibilitat a tenir en compte.   
 
El vicerector d’Economia i Infraestructures indica que es tracta d’ordenar 
la gestió i racionalitzar-la. Es partidari de deixar el redactat tal i com està 
per tal d’evitar que es presenten dificultats més endavant.  
 
El rector indica que l’esperit de l’art. 12.3 és evitar la sobrecàrrega dels 
directors de màster i en l’art. 32.7 l’esperit es posar límits i es requereix 
l’autorització de la vicerectora. Proposa l’aprovació del reglament i 
planteja que es deixe l’article 12.3 per a major estudi per part de la 
comissió d’Estudis de Postgrau. 
 
La vicerectora d’Estudis de Postgrau indica que aquests articles estan 
lligats a l’article 2.4. Proposa afegir el paràgraf següent a l’article 12.3 
“Excepcionalment i, atenent a les característiques del títol propi, la 
comissió d’Estudis de Postgrau podrà autoritzar, en supòsits justificats, 
fins a dos màsters.” Afegeix que no és partidària que aquest reglament 
torne a la Comissió d’Estudis de Postgrau, ja que s’hi va informar 
favorablement per unanimitat.  
 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a m à alçada i per 
unanimitat (37 vots a favor) es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 205/2015. “Aprovar el Reglament de títols propis 
de postgrau de la Universitat de València, que s’adjunta 
com a annex.” Annex IX. 
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Punt 9. Modificació, si escau, de regalments de règim intern de 
departaments.  
 
La secretària general presenta l’assumpte i fa referència a la documentació 
que hi ha en l’Aula Virtual de la Universitat de València. Es tracta del 
reglament de règim intern del departament de Botànica, que s’ajusta al 
reglament marc i compta amb l’informe favorable de l’Assessoria Jurídica i 
de la Comissió d’Estatuts.  
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
 
Per assentiment dels membres del consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 206/2015. “Modificar el reglament de règim 
intern del Departament de Botànica, el text del qual 
s’adjunta com a annex.” Annex X. 

 
Punt 11. Modificació parcial, si escau, de la normativa sobre formació i 
funcionament de les borses de treball de les diverses escales i categories 
professionals.  
 
El gerent presenta l’assumpte i fa referència a la documentació que hi ha 
en l’Aula Virtual de la Universitat de València. Afegeix que la Mesa 
Negociadora s’ha pronunciat favorablement per unanimitat.  
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
 
Per assentiment dels membres del consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 207/2015. “Aprovar la modificació parcial de la 
normativa sobre formació i funcionament de les borses de 
treball de les diverses escales i categories professionals de 
la Universitat de València, d’acord amb la proposta que 
s’adjunta com a annex.” Annex XI. 

 
Punt 12. Aprovació, si escau, d’acord per a l’aplicació del RD Llei 
10/2015, en matèria de vacances i assumptes particulars per antiguitat. 
 
El gerent presenta l’assumpte i fa referència a la documentació que hi ha 
en l’Aula Virtual de la Universitat de València. Afegeix que l’acord inclou 
una reflexió del RD. Llei 10/2015 sobre l’augment de dies per vacances i 
assumptes particulars. L’aplicació d’augment d’un dia més per assumptes 
propis i dels dies d’assumptes particulars per antiguitat és automàtica i la 
resta s’ha de regular i se sotmet a consideració d’aquest consell de 
govern. Finalment, es proposa l’ampliació del termini per a gaudir 
d’aquests dies, fins al 29 de febrer de 2016. 
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S’obre un torn d’intervencions.  
 
El president de la Junta de PAS agraeix la Gerència i la presidència de la 
Mesa Negociadora la rapidesa en el tractament d’aquest assumpte, però 
recorda que encara cal treballar en els assumptes que resten pendents, 
com la reestructuració de plantilla i la reducció de la jornada per a les 
persones majors de 60 anys. 
 
Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 208/2015. “Aprovar l’acord que s’adjunta com  a 
annex, per tal de facilitar l’aplicació del Reial Decret Llei 
10/2015, d’11 de setembre, en matèria de vacances i 
assumptes particulars per antiguitat.” Annex XII. 

 
Continuació punt 13. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis 
de col·laboració.  
 
La secretària general presenta, en absència del vicerector 
d’Internacionalització i Cooperació els convenis corresponents a la seua 
àrea de treball. A continuació, presenta dos convenis marcs de 
co·laboració amb el col·legi oficial d’odontolòlegs i estomatòlegs i amb el 
grup PRISA. 
 
El vicerector de Cultura i Igualtat presenta tres convenis corresponents a 
l’àrea d’esport i altre a l’àrea cultural.  
 
Tots dos fan referència a la documentació que hi ha en l’Aula Virtual de la 
Universitat de València.  
 
S’obre un torn d’intervencions.  
 
El degà de la Facultat de Ciències de l’Activitat Física i l’Esport  demana 
que per a l’ús de les instal·lacions es tinga en compte l’horari de la 
Facultat. Per tant, demana que en l’apartat 3 del conveni amb el Club 
Baloncesto Claret (compromís inicial de les parts), s’afegesca “… i de la 
Facultat de Ciències de l’Activitat Física i l’Esport que siguen compatibles 
amb els horaris del Servei d’Educació Física i de la Facultat”. 
 
El vicerector de Cultura i Igualtat està d’acord. Opina que ja està 
contemplat i no hi haurà cap tipus d’interferència, però s’hi pot incorporar 
al text.  
 
Per assentiment dels membres del Consell, es prenen els acords següents: 
 



 
 
Universitat de València. CONSELL DE GOVERN 29 DE SETEMBRE DE 2015. 
 

-23- 

ACGUV 209/2015. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre la Università degli Studi di 
Brescia (Itàlia) i la Universitat de València. Estudi 
General, el text del qual s’adjunta com a annex.”Annex 
XIII. 

 
ACGUV 210/2015. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre la Universidade do Vale do 
Paraíba-UNIVAP (Brasil) i la Universitat de València. 
Estudi General, el text del qual s’adjunta com a annex.” 
Annex XIV. 

 
ACGUV 211/2015. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre la Pontificia Universidade 
Católica do Paraná (Brasil) i la Universitat de València. 
Estudi General, el text del qual s’adjunta com a annex.” 
Annex XV. 

 
ACGUV 212/2015. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre la Fundaçao Universidade 
Estadual do Ceará (Brasil) i la Universitat de València. 
Estudi General, el text del qual s’adjunta com a annex.” 
Annex XVI. 

 
ACGUV 213/2015. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre la Universidad de Guayaquil 
(Equador) i la Universitat de València. Estudi General, el 
text del qual s’adjunta com a annex.” Annex XVII. 

 
ACGUV 214/2015. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre la Universidad César Vallejo 
SAC (Perú) i la Universitat de València. Estudi General, el 
text del qual s’adjunta com a annex.” Annex XVIII. 

 
ACGUV 215/2015. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre la Universidad del Sinú –Elías 
Bechara Zainúm- i la Universitat de València. Estudi 
General, el text del qual s’adjunta com a annex.” Annex 
XIX. 

 
ACGUV 216/2015. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració interinstitucional entre el Ministerio Público 
(Perú) i la Universitat de València. Estudi General, el text 
del qual s’adjunta com a annex.” Annex XX. 

 
ACGUV 217/2015. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració entre la Sociedad Española de Radiodifusión, 
S.L. i la Universitat de València. Estudi General, el text 
del qual s’adjunta com a annex.” Annex XXI. 
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ACGUV 218/2015. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre l’Il·lustre Col·legi Oficial 
d’Odontòlegs i Estomatòlegs de València i la Universitat 
de València. Estudi General, el text del qual s’adjunta 
com a annex.” Annex XXII. 

 
ACGUV 219/2015. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració entre el Club Baloncesto Claret de 
Benimaclet (València) i la Universitat de València. Estudi 
General, el text del qual s’adjunta com a annex.” Annex 
XXIII. 

 
ACGUV 220/2015. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració entre el Real Club de Golf de Manises 
(València) i la Universitat de València. Estudi General, el 
text del qual s’adjunta com a annex.” Annex XXIV. 

 
ACGUV 221/2015. “Autoritzar la signatura del conveni de 
col·laboració entre el Club Valencia Basquet S.A.D i la 
Universitat de València. Estudi General, el text del qual 
s’adjunta com a annex.” Annex XXV. 

 
ACGUV 222/2015. “Autoritzar la signatura de l’acord de 
col·laboració entre les universitats públiques valencianes 
(Universitat d’Alacant, Universitat Jaume I, Universitat 
Miguel Hernández, Universitat Politècnica de València i la 
Universitat de València. Estudi General) i Edicions Tres i 
Quatre, per a la celebració dels 44è premis Octubre, el 
text del qual s’adjunta com a annex.” Annex XXVI. 

 
Punt 14. Torn obert de paraules.  
 
El degà de la Facultat de Química planteja una iniciativa que ha pres la 
degana del Campus de Burjassot-Paterna sobre un problema que hi ha 
respecte de l’ús a les aules i als departaments de les llicències de software 
a la Universitat. Fins ara, s’han comprat moltes llicències, per tal d’evitar el 
software piratejat i ja no hi ha diners ni més potència. Proposa la creació 
d’una comissió per esbrinar què software està en desús. És conscient que 
no hi ha diners per a tot i li agradaria tenir tota la informació, per tractar 
aquest assumpte de forma seriosa, ja que segurament, afecta també a 
altres campus. 
 
El gerent dóna informació sobre els assumptes següents: 
. Les nòmines es pagaran el dia 30 de setembre. 
. El decret 10/2015, d’11 de setembre, reconeix als funcionaris el dret a 
cobrar la paga extra pendent del 2012, però el cobrament efectiu depèn 
del pressupost de cada comunitat autònoma. En el nostre cas, no tenim 
consignació pressupostària i la Generalitat no ha habilitat cap línia de 
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finançament i tampoc ho ha fet per al seu personal. Per tant, no podem dir 
quan es podrà pagar. Estem a l’espera de la decisió i finançament de la 
Generalitat Valenciana. A hores d’ara tenim més problemes de crèdit que 
de tresoreria. 
. S’ha lliurat una circular per informar sobre el calendari de pagaments de 
les matrícules. Avui es lliura al banc el primer rebut. Demana als degans i 
deganes que traslladen aquesta informació a les secretaries dels centres.  
 
Antoni Iradi indica que els departaments de la Facultat de Magisteri encara 
funcionen electoralment al Campus de Blasco Ibañez en lloc del Campus 
dels Tarongers. Pregunta en quina situació està el procés de canvi. D’altra 
part, planteja el tema del programa GREC que necessita una reforma 
important i s’ha d’actualitzar perquè no detecta les duplicitats. Demana 
que el Servei d’Informàtica aborde el problema. 
 
El vicerector de Polítiques de Formació i Qualitat Educativa informa que el 
proper diumenge tindrà lloc la sisena edició del Passeig Saludable 
organitzat per la Nau Gran i que el donatiu d’enguany serà per a ACNUR 
(Alt comissionat de les Nacions Unides per als refugiats) i ajuda per a Siria. 
El termini per a fer la inscripció és fins al dia 30 de setembre de 2015. 
 
El vicerector d’Economia i Infraestructures contesta al degà de la Facultat 
de Química que es valorarà per veure si es pot posar en marxa alguna 
actuació, desprès de fer una anàlisi de la situació. Pel que fa al programa 
GREC, no és una qüestió del Servei d’Informàtica, sinó del Servei 
d’Investigació i li consta que la vicerectora és conscient dels problemes 
que hi ha i s’estan estudiant algunes accions per millorar-lo. 
 
I com que no hi ha més assumptes que tractar, es clou la sessió a les 
13,10 hores, de la qual cosa com a secretària general, estenc aquesta 
acta.  
 
Vist i plau 
El rector 
 
 
 
 
 
Esteban Morcillo Sánchez.  
 
 
 
 
 


